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Draga braćo i sestre, dobar dan!

Evanđelje današnje liturgije prikazuje nam Isusa koji je u pokretu: On je, naime, upravo završio s
propovijedanjem i, izišavši iz sinagoge, odlazi u kuću Šimuna Petra, gdje liječi njegovu punicu od
groznice. Zatim, predvečer ponovno izlazi prema gradskim vratima, gdje susreće mnoge bolesnike
i opsjednute i ozdravlja ih; sljedećeg jutra, ustaje rano i odlazi se pomoliti; i, na kraju, ponovno
kreće na put po Galileji (usp. Mk 1, 29-39). Isus u pokretu.

Zadržimo se na tom neprestanom Isusovom kretanju, koje nam govori nešto važno o Bogu i,
istodobno, postavlja nam neka pitanja o našoj vjeri.

Isus koji ide u susret ranjenom čovječanstvu pokazuje nam Očevo lice. Možda još uvijek u sebi
imamo predodžbu o Bogu koji je dalek, hladan, ravnodušan prema svemu onom što nam se
događa. Evanđelje nam, međutim, pokazuje da Isus, nakon što je poučavao u sinagogi, izlazi van
kako bi Riječ koju je naviještao mogla doprijeti, dotaknuti i liječiti ljude. Na taj način On nam otkriva
da Bog nije daleki gospodar koji nam govori odozgo; naprotiv, on je Otac pun ljubavi koji nam je
blizak, koji posjećuje naše domove, koji želi spasiti i osloboditi, ozdraviti od svake bolesti tijela i
duha. Bog nam je uvijek blizu. Božji stav se može izreći u tri riječi: blizina, suosjećanje i nježnost.
Bog koji nam postaje blizak da nas prati, s nježnošću, i da nam oprosti. Ne zaboravite to: blizina,
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suosjećanje i nježnost. To je Božji stav.

Taj neprekidni Isusov za nas je izazov na koji trebamo odgovoriti. Možemo se zapitati: jesmo li
otkrili lice Boga kao Oca milosrđa ili vjerujemo i naviještamo hladnog i dalekog Boga? Čini li nas
vjera nemirnim putnicima ili je pak intimna utjeha koja nam daje spokoj? Molimo li samo zato da
osjetimo mir ili nas Božja riječ koju slušamo i propovijedamo potiče izlaziti, poput Isusa, u susret
drugima, kako bismo širili Božju utjehu? Dobro nam je postaviti sami sebi ta pitanja.

Gledajmo, dakle, Isusov put i sjetimo se da je naša prva duhovna zadaća ovo: napustiti sliku Boga
za kojega mislimo da ga poznajemo i svakodnevno se obraćati Bogu kojega nam Isus predstavlja
u Evanđelju, koji je Otac ljubavi i Otac suosjećanja. Bliski, samilosni i nježni Otac. A kad otkrijemo
pravo lice Oca, naša vjera sazrijeva: više ne ostajemo „kršćani iz sakristije“, ili „iz dnevnog
boravka“, nego se osjećamo pozvanima postati nositelji Božje nade i ozdravljenja.

Sveta Marijo, Ženo na putu, pomozi nam izići iz sebe samih kako bismo naviještali i svjedočili
Gospodina.

_______________________

Nakon Angelusa

Draga braćo i sestre!

Dana 10. veljače u istočnoj Aziji i različitim dijelovima svijeta milijuni obitelji proslavit će lunarnu
Novu godinu. Upućujem im srdačne pozdrave, sa željom da to slavlje bude prilika svima da dožive
iskustvo odnosâ ljubavi i znakova pažnje, koji će pridonijeti stvaranju solidarnog i bratskog
društva, gdje je svaka osoba priznata i prihvaćena u svom neotuđivom dostojanstvu. Dok na sve
zazivam Gospodinov blagoslov, pozivam vas da molite za mir za kojim svijet žudi i koji je danas
više nego ikad na mnogim mjestima ugrožen. To nije odgovornost nekolicine, već čitave ljudske
obitelji: surađujmo svi u njegovoj izgradnji uz geste suosjećanja i hrabrosti!

I nastavimo moliti za stanovništva koja trpe zbog rata, posebno u Ukrajini, Palestini i Izraelu.

U Italiji se danas slavi Dan života na temu „Snaga života nas iznenađuje“. Pridružujem se
talijanskim biskupima u njihovoj želji da se prevladaju ideološke vizije kako bismo ponovno otkrili
da svaki ljudski život, pa čak i onaj najviše obilježen ograničenjima, ima neizmjernu vrijednost i
može darovati nešto drugima.

Pozdravljam mlade iz mnogih zemalja koji su došli na Svjetski dan molitve i razmatranja protiv
trgovine ljudima, koji će se proslaviti 8. veljače, na spomen svete Jozefine Bakhite, sudanske
redovnice koja je kao djevojčica bila bačena u ropstvo. I danas su mnoga braća i sestre prevareni
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lažnim obećanjima, a zatim izloženi iskorištavanjima i zlostavljanjima. Ujedinimo se svi u borbi
protiv dramatičnog globalnog fenomena trgovine ljudima.

Molimo i za poginule i ozlijeđene u razornim požarima koji su pogodili središnji Čile.

I pozdravljam sve vas koji ste došli iz Rima, iz Italije i iz mnogih dijelova svijeta. Posebno
pozdravljam posvećene muškarce i žene iz više od 60 zemalja svijeta koji sudjeluju na susretu
„Hodočasnici nade na putu mira“, koji je priredio Dikasterij za ustanove posvećenog života i
družbe apostolskog života. Pozdravljam studente iz Badajoza (Španjolska) i studente Salezijanske
škole „Sévigné“ iz Marseillea; kao i poljske vjernike iz Varšave i drugih gradova; te grupe iz San
Benedetto del Tronta, Ostre i Cingolija. I vidim tamo japanske zastave, pozdravljam Japance! I
vidim poljske zastave, pozdravljam Poljake, i sve vas, i djecu Bezgrešne.

Svima želim ugodnu nedjelju. Molim vas, ne zaboravite moliti za mene. Dobar tek i do viđenja!
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